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( t. )Mieszkaricy budynku komunalnego przy ul. Plockiej 127 , proszqpana
v prezydenta miasta o zainstalowanie windy od strony rzeki Wisty w ich

bloku. Wigkszo56 lokator6w to osoby starsze, schorowane i
niepelnosprawne, dlatego instalacja windy jest jak najbardziej
uzasadniona. Moz-na w tym celu skorzystal z Funduszu Dostgpno6ci,
kt6.y na likrvidacjg barier architektonicznych poprze zBank
Gospodarstwa Kraj owego dysponuj e niskoprocentowymi poiry czkalnrri,
kl6re w znaczrrym stopniu mog4 by6 umorzone. Finansowartie zadania
mozna te?untpelnii dotacjg z PFRON. Pro5ba mieszkaric6w poparta jest
licznymi podpisami, co stanowi zal4cnrik do niniejszej interpelacji.
Proszg o informacjg, ile os6b skorzystalo w tym roku z basen6w lefirich
we Woclawku i juki byt przych6d z bilet6w wstgpu. Proszg r6vrniez o
odpowiedzprzez ile dni w tym sezonie baseny letnie byty czynne. Proszg
teL o mformacjE jak wyglqdata frekwencj a uczestrik6w tego sezonu w
zestawieniu z rokiem ubiegtym.
W imieniu kierowc6w poruszaj4cych sig po osiedlu MielEcin- Michelin,
proszg o zasypanie tluczniem lub innego materialu licznych wyboj6w na
skrzyzowaniach ulic. Remont i przebudowa ulicy Jana Pawla tr powoduje
wzmohony ruch pojazd6w na innych ulicach, co jest przyczln4 ich
rc4ehdhania, orazpowstawania wyboj6w na naroznikach w4skich ulic na
tym osiedlu. Takim przykladem, bgd4cym zagrozeniem dla kierowc6'w i
pojazdSw samochodowych jest skrzyzowanie ulicy Szkolnej z Parkow4.
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